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Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Pintér Sándor belügyminiszterhez

„Milyen típusú és mértékű terrorfenyegetéssel kell Magyarországnak szembenéznie? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

2010 . szeptember 1-én ünnepélyes körülmények között megalakult a Terrorelhárítási Központ . A
központ felállítására közel tízmilliárd forintot fordít a Kormány, miközben dr . Hatala József országo s
rendőrfőkapitány a Honvédelmi és rendészeti bizottság előtti meghallgatásán ugyancsak tízmilliár d
forintban jelölte meg azt az összeget, ami a megyei rend őr-főkapitányságok költségvetéséb ől hiányzik .
Tekintettel arra, hogy a Rendőrség megerősítése a kormányprogram egyik kiemelt célkit űzése
nyilvánvalóan csak az ország terrorfenyegetettségében bekövetkezett jelent ős változás lehet oka
annak, hogy a Kormány a közbiztonság védelmére fordítható milliárdokkal nem a Rend ő rség
költségvetését egészítette ki, hanem a Terrorelhárítási Központ felállítása mellett döntött .

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, miként változott az ország terrorfenyegetettsége az elmúlt években ?
Nőtt-e a terrorfenyegetettség az elmúlt hónapokban? Milyen típusú terrorfenyegetéssel kel l
szembenéznie Magyarországnak?

A választ írásban kérem .

Budapest, 2010 . szeptember

Tisztelettel :

ORSZÁGGYŰ LÉS[ KÉPVISELŐ

dr. Harangozó Tamá s

országgyű lési képvisel ő
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